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Bridel

apartment - 1 bedroom
50 m2

This nice 1-bedroom apartment in Bridel has been sold!

This 50 sqm apartment features an entry with a wardrobe, an equipped kitchen that opens onto a living area with access to a balcony of 9 sqm, a lovely
bedroom with a built-in closet and balcony access, as well as a shower room and a separate toilet. It has an outside parking spot as well as a cellar in the
basement.

Bridel is one of the most sought-after sites in the country, with easy access to all amenities, proximity to the city core, and a deep forest surrounding it.

Please contact our fantastic staff if you require any additional information or a property estimate! Supereal. smart real estate.

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Cet bel appartement 1 chambre à Bridel a été vendu !

D’une surface de 50 m2, il comprend une entrée avec placards, une cuisine équipée ouverte sur une pièce de vie avec accès à un balcon de 9 m2, une
chambre avec des placards faits sur-mesure, une salle-de-douche ainsi qu’un toilette séparé. S’y ajoutent un emplacement de parking extérieur et une cave
en sous-sol.

Bridel est un des endroits les plus recherchés pour sa proximité avec la nature et qui offre un accès rapide à toutes les commodités.

Les frais d’intermédiation sont à la charge du vendeur. Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super
équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : s_ler_21067 / year of construction : 1976 / cpe : hh
elevator / separate wc / cellar / balcony / garden / double glazing / gas / parking / 1 bathroom(s)
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